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نماینده شیراز و زرقان در مجلس:

قصد تخریب 
مجلس را دارند

تاکنون اسناد و مدارک دقیقی در خصوص واگذاری خودرو 
به نمایندگان ارائه نشده است

به گزارش ایسنا، نماینده شیراز وزرقان در مجلس از کمیسیون اصل ۹۰ مجلس 
درخواست کرد که به موضوع »دریافت خودرو توسط عده ای از نمایندگان« که 
چندی پیش مطرح شــد، ورود کرده، بررسی و نتیجه تحقیقات را به مجلس و 
افکار عمومی اعلام کند. ابراهیم عزیزی یکشــنبه ۳۱ اردیبهشت به خبرنگاران 
گفــت: بحث واگذاری خودرو به نمایندگان مجلس یازدهم که در روزهای اخیر 
باب شــده، به نظر می رسد بیشــتر با هدف تخریب مجلس بوده است؛ چراکه 

تاکنون اسناد و مدارک دقیقی در این خصوص ارائه نشده است.
او خاطرنشــان کرد: به هر حال ما از هیئت رئیســه مجلس می خواهیم که اگر 
نماینده ای خودرو گرفته، نامش را اعلام کند تا فضای مجلس بیش از این درگیر 
حاشــیه پردازی نشود. نایب رئیس اول کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
همچنین گفت: البته اگر راستی آزمایی شد و عکس قضیه صادق بود نیز انتظار 

می رود با شایعه پردازان برخورد قانونی شود.

افتتاح دفتر تحقیق و توسعه رامک در 
دانشکده کشاورزی دانشگاه شیراز

با هدف ارتباط هرچه گســترده تر دانشــگاه با جامعه و صنعت، دفتر تحقیق و 
توسعه رامک در دانشکده کشاورزی دانشگاه شیراز راه اندازی شد.

در ایــن رویــداد که پس از چندین نشســت هم اندیشــی صــورت پذیرفت، 
رئیس دانشــگاه شــیراز، مدیر امور فنــاوری و طرح های کاربردی دانشــگاه، 
اعضای هیئت رئیســه و جمعــی از اعضای هیئت علمی دانشــگاه و همین طور 
 اعضای هیئت مدیــره، مدیرعامل و جمعی از معاونان و مدیران شــرکت رامک 

حضور داشتند.
دکتر اکرمی، رئیس دانشــکده کشاورزی دانشگاه شیراز، در آیین گشایش دفتر 
تحقیق و توسعه رامک ضمن اشاره به نگاه ویژه مدیریت فعلی دانشگاه شیراز به 
مقوله ارتباط دوجانبه صنعت و دانشگاه، ورود به عرصه کارآفرینی و مهارت افزایی 
دانشجویان را ازجمله مهم ترین پیامدهای مثبت این تعامل عنوان کرد. همچنین 
افتتاح دفتر تحقیق و توسعه شرکت رامک در دانشکده کشاورزی را آغاز رسمی 
این تعامل قلمداد کرد و اظهار داشــت: انجام پایان نامه های دوره های تحصیلات 
تکمیلی به صورت تقاضامحور و فراهم شدن زمینه حضور اعضای هیئت علمی در 
شرکت رامک برای گذراندن فرصت تحقیقاتی ازجمله نتایج مثبت و سریع این 

ارتباط خواهد بود.
دکتر محمد مؤذنی، رئیس دانشگاه شیراز، ضمن ابراز خشنودی از تأسیس مرکز 
تحقیقاتی شرکت رامک به عنوان یکی از برندهای کشور در دانشکده کشاورزی، 
این رویداد را نشــان دهنده اعتقاد جدی و عزم راســخ مدیران این مجموعه در 

راستای دانش بنیان شدن آن شرکت قلمداد کرد.
وی در ادامه ســخنان خود رمز موفقیت صنایع پیشرو را استفاده از دانش جدید 
در حوزه های عملکردی دانســته و اظهار داشت: بهره مندی صنایع از دانش روز   

می تواند منجر به خلق محصولات جدید با بازار مصرف بالا شود.
رئیس دانشــگاه شــیراز همچنین با اشــاره به آثار مثبتی که می تواند در پرتو 
تعاملات شرکت رامک با دانشگاه شیراز شکل بگیرد، از آمادگی دیگر دانشکده ها 

برای همکاری با شرکت رامک در حوزه های تخصصی خبر داد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان شیراز خبر داد:

انهدام صیفی جات سمی 
سیروسی: مزارع آبیاری شده با فاضلاب در شیراز قلع وقمع شد

مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان 
شــیراز گفت: حدود 5۰ هکتار از 
مزارع منطقه شــرق شــهر صدرا 
مشــهور به قره پیری که با فاضلاب 
آبیاری شــده بود، با دستور قضایی 
قلع وقمع و کانال های آبیاری به طور 

کامل تخریب شد. 
بــه گــزارش شــیرازنوین به نقل 
روابط عمومــی ســازمان جهاد  از 
کشاورزی اســتان فارس، ذبیح الله 
سیروسی با بیان اینکه 2۰ هکتار از 
مزارع که با فاضلاب آبیاری شده اند 
به طور کامل معدوم شده اند، تصریح 
کرد: در ۳۰ هکتار باقی مانده که احتمال ترکیب پســاب تصفیه شده با فاضلاب 
خام می رفت، کانال های آبیاری به طور کامل تخریب و از چرخه تولید خارج شد.
این مقام مســئول با اشــاره به اینکه در اراضی منطقه مذکور سال هاســت که 
کشاورزی با تأمین آب از چاه و قنات انجام می شده است، اظهار کرد: مدتی است 
که فاضلاب شــهر صدرا به صورت ثقلی به این سمت هدایت و در مرکز تصفیه 

فاضلاب پالایش و پسابش برای اراضی کشاورزی استفاده می شود.
او با اذعان به اینکه متأســفانه حدود 5 تا 6 ســال اســت که در برخی از مواقع 
فاضلاب خام با پســاب مخلوط شــده و به مصرف کشــت می رسد، اظهار کرد: 
طبیعتاً فاضلاب باید راه خودش را برود و تصفیه شود و سپس از پسابش استفاده 

شود که اداره آبفا به عنوان دستگاه متولی این موضوع است. 
به گفته وی، دســتگاه متولی می بایســت فاضلاب را به سمت سیستم تصفیه 

هدایت کرده و از اختلاط پساب با فاضلاب خام جلوگیری کند.
مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان شــیراز با تأکید بر اینکــه تولید محصول 
ســالم و عاری از هرگونه آلودگی از جمله سیاســت های اصلی است که به طور 
جــدی دنبال می شــود و مدنظر قــرار دارد، افزود: در اقدام بعدی مقرر اســت 
 به دســتور مقام قضایی مزارع آلوده جنوب شــیراز بعد از تصفیه خانه فاضلاب 

معدوم شود.

شــهردار کلان شــهر شــیراز با اشــاره به برگزاری دومین همایش ملی توسعه 
سرمایه گذاری در شیراز، هدف این همایش را تسهیل در کار سرمایه گذاران اعلام 
کرد و گفت: باید پنجره واحد سرمایه گذاری را دنبال کنیم و به دنبال تحقق شعار 

تبدیل شیراز به بهشت سرمایه گذاران باشیم.
به گزارش شیرازنوین به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، محمدحسن 
اسدی با اشــاره به برگزاری همایش ملی سرمایه گذاری برای دومین بار در روز 
سوم خرداد با حضور مسئولان اســتانی و کشوری در این کلان شهر اظهار کرد: 

امسال شاهد حضور میهمانانی از سایر کشورها نیز در این همایش هستیم.
او با اشــاره به دستاوردهای همایش دوروزه سرمایه گذاری در سال گذشته، بیان 
کرد: تفاهم نامه های خوبی امضا شــد و نتایج آن ها را در یک ســالی که گذشت، 
مشــاهده کردیم و امســال که برای دومین بار در حال برگــزاری این همایش 

هستیم، انتظارات بالا رفته و باید این مسیر را ادامه دهیم.
شــهردار کلان شهر شیراز موضوع همایش را تسهیل در کار سرمایه گذاران اعلام 
کرد و افزود: باید پنجره واحد ســرمایه گذاری دنبال کنیم و به دنبال تحقق شعار 
تبدیل شــیراز به بهشت ســرمایه گذاران باشــیم؛ به ویژه امسال که رهبر معظم 
انقلاب، شــعار سال را مهار تورم و رشد تولید خواندند و بر سرمایه گذاری و ورود 

بخش خصوصی تأکید کردند که این وظیفه ما را سنگین تر می کند.
اســدی با تأکید بر این موضوع که باید به جذب سرمایه گذاران خارج از استان و 
خارج از کشــور توجه ویژه کنیم، بیان کرد: امسال نیز شورای اسلامی شهر یک 
تکلیف 2۰هزارمیلیاردی را در بخش سرمایه گذاری برعهده شهرداری گذاشته که 

شهرداری باید قراردادهایی برای تحقق این عدد امضا کند.
این مقام ارشــد مدیریت شــهری شــیراز تصریح کرد: رویکرد مــا در ارزیابی 

کارکنان و مناطق موضوع ســرمایه گذاری است، خاطرنشان کرد: امسال تکالیف 
ســرمایه گذاری را با جزئیات آن را به مناطق شهرداری های شیراز اعلام کردیم 
و یکــی از فاکتورهای ارزیابی ما در مناطق جذب ســرمایه گذاری در آن منطقه 
اســت؛ بنابراین باید شــعار پهن کردن فرش قرمز برای ســرمایه گذاران اجرایی 
شود. شــهردار شــیراز تأکید کرد: به دنبال تحول اقتصاد شیراز هستیم، به ویژه 
در بخش گردشــگری امیدواریم با جذب ســرمایه گذاری در این بخش جذابیت 
 بیشتری برای شــهر شیراز ایجاد کنیم و طول مدت اقامت گردشگران را ارتقا و 

افزایش دهیم.

معاون مالی و اقتصادی شــهرداری شیراز با اشاره به برگزاری دومین همایش ملی 
توسعه سرمایه گذاری در شیراز گفت: بر اساس مصوبه شورای اسلامی شهر، ما باید 
هرسال یک همایش سرمایه گذاری در راستای فراهم کردن بستر سرمایه گذاری در 
این کلان شهر و آشناکردن سرمایه گذاران ملی و بین المللی با مجموعه شهرداری 

شیراز و فرصت های سرمایه گذاری در شهر شیراز برگزار کنیم.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شــیراز، حمیدرضا اسماعیلی با اشاره به 
برگزاری دومین همایش ســرمایه گذاری در شیراز در سوم خرداد گفت: بر اساس 
مصوبه شــورای شهر، ما باید هر ســال یک همایش ســرمایه گذاری در راستای 

فراهم کردن بستر سرمایه گذاری در شهر شیراز و آشناکردن سرمایه گذاران ملی و 
بین المللی با مجموعه شهرداری شیراز و فرصت های سرمایه گذاری در شهر شیراز 

برگزار کنیم.
به گفته او، در حاشیه این همایش، مذاکراتی با سرمایه گذاران با موضوع فرصت های 
سرمایه گذاری در شهر شیراز در راستای بالفعل شدن این فرصت ها برگزار می کنیم 
و در این نشست های تخصصی با آنها تفاهم نامه هایی را که منجر به قرارداد خواهد 

شد، امضا خواهیم کرد.
معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز با اشاره به امضای تفاهم نامه های در همایش 

ســال گذشــته، تصریح کرد: ۱5هزار میلیارد تومان قرارداد سرمایه گذاری نتیجه 
امضای تفاهم نامه های همایش سال گذشته است که این نشان از نتیجه بخش بودن 
این همایش هاســت و امیدوارم امســال نیز بتوانیم بودجه 2۰هزار میلیارد تومانی 

شهرداری را از طریق قراردادهای سرمایه گذاری تأمین کنیم.

مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق شــیراز اعلام کرد طــرح پرداخت پاداش به 
مشترکان خانگی از ابتدای خرداد آغاز می شود و تا پایان شهریورماه ادامه دارد.

به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق شیراز، محمدرضا سلاحی گفت: 
مشترکان فهیم استان با اعمال مدیریت در مصرف برق، پاداش تا 2۰ برابر تعرفه برق 
دریافت خواهند کرد. سلاحی افزود: امسال با مصوبه وزارت نیرو مشترکان خانگی به 
ازای هر کیلووات ساعت صرفه جویی نسبت به سال گذشته خود تا 2۰ برابر پاداش 

معادل 2هزار تومان به ازای هر کیلووات کاهش پاداش دریافت می نمایند و این طرح 
شامل تمام مشترکان بخش خانگی می گردد. وی با اشاره به اینکه بیش از ۳۱ درصد 
برق مصرفی در حوزه عملکرد این شرکت در حوزه خانگی است، افزود: به رغم طرح 
تشــویقی سال قبل و با گسترش دامنه شمول در سال جاری، این طرح حتی برای 
مشترکانی که در چهارچوب الگوی مصرف قرار ندارند، به شرطی که جزو رده بسیار 

پرمصرف ها نباشند، اجرایی است.

ســیدعلیرضا حمیدی مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس، در دیدار با سرهنگ 
جعفری فرمانده ســپاه ناحیه احمد بن موســی)ع( شــیراز بر لزوم هم افزایی 
نهادهای جهادی و انقلابی تأکید کرد و گفت: تأمین مسکن محرومان در استان 

فارس با همراهی و همکاری سپاه و نهادهای جهادی امکان پذیر است.
به گزارش روابط عمومی بنیاد مســکن اســتان فارس، حمیدی مدیرکل بنیاد 
مسکن فارس، در این نشست که با حضور حجت الاسلام سیدعلی نجفی مسئول 
دفتر نمایندگی ولی فقیه در بنیاد مسکن استان فارس ترتیب یافت، در راستای 

انجام همکاری بیشتر دو نهاد انقلابی در سال جاری اعلام آمادگی کرد.
مدیرکل بنیاد مســکن استان فارس با اشاره به اینکه دولت سیزدهم از ابتدای 
روی کارآمدن، سیاست محرومیت زدایی از روستاها و مناطق محروم را به عنوان 
یک اولویت مهم در دستور کار قرار داده است، اضافه کرد: عزم جدی مدیران هم 
بر این است که با توانمندسازی روستاها علاوه بر توقف روند مهاجرت روستاییان 

به شهرها، زمینه مهاجرت معکوس از شهرها به روستاها را نیز فراهم کنند.
حمیدی ابراز داشــت: طبق آخرین سرشماری جمعیت روستایی استان فارس، 
حــدود یک میلیون و ۴5۰هزار نفر یعنی معادل ۳۰ درصد جمعیت اســتان و 

تعداد روســتاهای دارای ســکنه این اســتان نیز افزون بر ۴هزار روستاســت. 
محرومیت زدایی احداث مسکن برای قشر روستایی با مشارکت و همراهی سپاه 

موضوعی است که با اولویت بیشتری دنبال می گردد.
مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس، با اشاره به اینکه آیت الله رئیسی هدف گذاری 

شعار »روستای مولد دانش پایه« را راه حل  مشکلات در مناطق روستایی دانسته 
است، افزود: تجمیع سبک زندگی ارزشمند عشایر و روستاییان با علم و دانش 
روز، زنجیره تولید کاملی را شــکل می دهد که به ارتقای تولیدات دانش بنیان، 
افزایش بهره وری و ارزش افزوده بیشتر منجر خواهد شد و وقتی ارزش محصول 
افزایش یافت و سود آن عاید کشــاورزان شد، مهاجرت معکوس روستاییان را 

به دنبال خواهد داشت.
حمیــدی ادامــه داد: همین رویکرد موجب شــده اســت که بنیاد مســکن 
اســتان فارس به معضل حاشیه نشــینی در حاشــیه شــهرها و محرومیت در 
روســتاها ورودی جدی تر داشته باشــد و با حضور مؤثر در مناطق روستایی، 
 نهضــت کار و تلاش و محرومیت زدایی را در روســتاهای اســتان فارس کلید 

زده است.
سرهنگ جعفری فرمانده سپاه ناحیه احمد بن موسی)ع( شیراز هم ضمن تقدیر 
از حســن اعتماد مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس، ضمن اعلام آمادگی برای 
مشارکت در اجرای برنامه های جهادی و محرومیت زدایی، بر لزوم استفاد فراگیر 

از فرصت ها در این عرصه تأکید کرد.

شهردار شیراز مطرح کرد: باید پنجره واحد سرمایه گذاری را دنبال کنیم

سوم خرداد سرمایه گذاران می آیند
 همایش ملی سرمایه گذاری سوم خرداد با حضور مسئولان ملی و استانی و میهمانان خارجی برگزار می شود

معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز عنوان کرد:

فراهم کردن بستر سرمایه گذاری در شیراز

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شیراز خبر داد: 

پاداش صرفه جویی افزایش یافت

مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس خبر داد: 30 درصد جمعیت استان در روستا ها ساکن هستند 

احداث مسکن روستایی با مشارکت سپاه 
حمیدی: سیاست محرومیت زدایی از روستاها و مناطق محروم به عنوان یک اولویت در دستور کار است

محســن ابراهیمی مدیر بنیاد مسکن شهرستان شیراز در بازدید از 
روســتاهای منطقه کفترک این شهرستان با هدف بررسی مسائل و 
مشــکلات روستاهای بخش مرکزی به بررسی مشکلات این مناطق 
پرداخت. به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، در این 
برنامه بازدید، ابراهیمی مدیر بنیاد مســکن انقلاب اسلامی شیراز و 
جعفری معاون بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شیراز با دهیار کفترک 
نشست مشترکی برگزار کردند. ابراهیمی مدیر بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی شیراز ضمن تشکر از تلاش دهیارهای این روستاها خواستار 
همدلی وتعامل با بنیاد مســکن انقلاب اسلامی برای حل مشکلات 

مردم شد. 
مدیر بنیاد مســکن شهرستان شــیراز در این نشست بر لزوم توجه 
به همه مناطق روســتایی تأکید و تقســیمات شهرستان شیراز را 
تشــریح کرد و گفت: شهرستان شیراز دارای ۳ بخش، ۱۰ دهستان 
و ۱۳۷ روســتا می باشــد. اهداف و فعالیت های بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی مسکن در این شهرستان توسعه روستایی و محرومیت زدایی 
است و به منظور کاهش خطرات ناشی از سوانح، بهسازی و نوسازی 
واحدهای مسکونی روســتایی ایجاد گردیده است. ابراهیمی افزود: 
ساخت منازل مقاوم در برابر حوادث طبیعی در روستا، ایجاد اشتغال 
در روستا جهت اســتادکاران و کارگران ساختمانی و تبدیل محیط 

غیربهداشــتی روستا به محیط بهداشــتی و قابل سکونت، تلاش در 
حفظ هویت معماری بومی روستایی، توزیع عادلانه اعتبارات بانکی 
در مســکن روستاها از جمله فعالیت های انجام شده در واحد مسکن 
روستایی بنیاد مسکن این شهرستان است. وی همچنین در جلسه 
بررسی مســائل و مشکلات صدور اسناد مالکیت شهری و روستایی 
شهرســتان شــیراز شــرکت کرد و گفت: با هدف بررسی مسائل و 
مشکلات، همچنین تعهدات مربوط به صدور اسناد مالکیت در سال 
جدید، این نشســت در محل اداره ثبت ناحیه 5 شیراز برگزار شده 
است. ابراهیمی مدیر بنیاد مســکن انقلاب اسلامی شیراز، جعفری 
معاون بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شیراز و مرتضوی نیا رئیس اداره 

ثبت ناحیه 5 شیراز در این نشست حضور داشتند.
در این نشست مسائل و مشکلات همچنین تعهدات مربوط به صدور 
اسناد مالکیت روستایی و شــهرهای زیر 25هزار نفر در شهرستان 
شــیراز مورد بحث و بررســی قرار گرفت و مرتضوی نیا رئیس اداره 
ثبت ناحیه 5 شیراز قول مساعدت در زمینه تسهیل در صدور اسناد 
مالکیت جهت محرومان و روستاییان را داد. در ادامه ابراهیمی مدیر 
بنیاد مســکن انقلاب اسلامی شیراز ضمن تشکر از تلاش اداره ثبت 
ناحیه 5 شــیراز در صدور اسناد در روستاها، خواستار توجه ویژه به 

مقوله صدور اسناد در روستاهای شهرستان شیراز شد.

 بررسی مسائل و مشکلات روستاهای کفترک 
معاون داوطلبان جمعیت هلال احمر فارس خبر داد: 

کمک به بیش از 7هزار نیازمند
رشیدی: فعالیت های خیرخواهانه هلال احمر منحصر به عملیات های امدادی نیست

معاون داوطلبان جمعیت هلال احمر اســتان فارس از کمک حمایتی دارویی و درمانی ۱6۱میلیارد و ۳۰۰میلیون ریالی این 
معاونت به ۷هزار و 52۰ نیازمند و بیمار خاص خبر داد. به گزارش شــیرازنوین به نقل از روابط عمومی جمعیت هلال احمر 
استان فارس، محمدجواد رشیدی با اعلام این خبر گفت: معاونت داوطلبان جمعیت فارس توانست در طول سال ۱۴۰۱ مبلغ 
۱۱6میلیارد و ۳۰۰میلیون ریال کمک حمایتی بلاعوض و مبلغ ۴5میلیارد ریال نیز وام حمایتی قرض الحســنه به بیماران 
خاص و نیازمند پرداخت نماید. رشــیدی بیان کرد: فعالیت های خیرخواهانه در جمعیت هلال احمر منحصر به عملیات های 
امدادی نیست؛ بلکه در حوزه مأموریتی معاونت امور داوطلبان با بهره گیری از ظرفیت خیران و کمک های مردمی، فعالیت های 

متعددی در زمینه رساندن توان توانمندان به نیاز نیازمندان در طول سال انجام می گیرد.

اتوبوس حامل کالای قاچاق به مقصد نرسید
فرمانده انتظامی شهرســتان »آباده« از کشــف کالای قاچاق به ارزش یک میلیارد و ۱۰۰میلیون ریال در این شهرســتان خبر داد. 
سرهنگ »سیدابوالفضل مســعودی« در گفت وگو با پایگاه خبری پلیس، بیان کرد: مأموران انتظامی آباده حین کنترل خودروهای 
عبوری در محورهای مواصلاتی، به یک دستگاه اتوبوس مشکوک شدند و آن را برای بررسی بیشتر متوقف کردند. وی افزود: مأموران 
در بازرســی از این خودرو، یک دستگاه ماشین لباسشــویی، ۱8 تخته پتو و 8 طاقه پارچه خارجی قاچاق را کشف کردند. فرمانده 
انتظامی شهرســتان آباده با اشــاره به اینکه ارزش اموال مکشوفه برابر نظر کارشناسان، یک میلیارد و ۱۰۰میلیون ریال برآورد شده 

است، افزود: در این خصوص راننده تحویل مراجع قضایی شد. 


